
Saxängens	samfällighet	

Protokoll	årsmöte	150525,		

Kenneth hälsade alla närvarande välkomna till årsmötet 

 

§1 Val av ordförande vid stämman 

Kenneth Arvidsson valdes till ordförande för årsmötet. 

§2 Val av sekreterare för stämman 

Anna Mäki valdes till sekreterare för årsmötet 

§3 Val av justeringsmän 

Oskar Lind och Hanna Ryden 

§4 Styrelsens och revisorernas berättelser 

Kenneth redogjorde för året i styrelsen och de punkter som styrelsen jobbat med under året. Revisorerna 

Eva Lind och Git Nikolausson redogjorde för det ekonomiska.  

Berättelsen är bifogade i protokollets bilagor. 

§5 Ansvarsfrihet för styrelsen 

Revisorerna förordade ansvarsfrihet och det gjorde även årsmötet. 

§6 Ersättning till styrelsen 

Ersättningen till styrelsen fastställdes enligt tidigare nivåer; 

-Ordförande, kassör, sekreterare och ordinarie ledamöter: 999 sek 

- Suppleanter och revisorer: 500 sek 

 

§7 Val av styrelse och styrelseordförande 

Omval 

Kenneth Arvidsson Ordförande  1 år 

Anna Mäki Sekreterare  2 år 

Hjalmar Strömgren ledamot  2 år 

Mats Birgert suppleant      1 år 

Kjell Nilsson suppleant      1 år 

Nyval 

Oskar Lind ledamot    1 år 

  

Följande ledamöter har 1 år kvar på sin mandattid 

Anna-Carin Granstedt Kassör   1 år   

   

 



§8 Val av revisorer 

Omval av Git Nikolausson och Eva Lind 

 

§9 Val av valberedning 

Omval av Hanna Ryden och Ulf Holme 

 

§10 Motioner 

Inga motioner har inkommit till styrelsen 

 

§11 Information från styrelsen 

-Styrelsen har hos Mörbylånga kommun lämnat in en formell begäran om att kommunen ska ta över 

ansvaret för vägarna och vatteavrinningen på området. 

 

§12 Föreningens ekonomi 

Eva Lind uppger att föreningens ekonomi är dokumenterad på ett tydligt, enkelt och välstrukturerat sätt. 

 

§13 Årsavgiften 

Det beslutades att ingen förening av årsavgiften är aktuell 

 

§14 Övriga frågor 

• Mathis Svensson m familj, Skogsfrugränd 1, framförde behovet av att åtgärda dammen/diket i 

anslutning till deras fastighet då den svämmar över. Styrelsen tar med sig frågan och har för avsikt 

arr åtgärda detta under året. Styrelsen uppmanar samtliga fastighetsägare att höra av sig till 

styrelsen om de planerar att utföra arbete med maskiner och at man då samtidigt kan passa på att 

gräva i dammen/diket vilket då bekostas av samfälligheten. 

• På mötet beslutades att kallelser, protokoll, information etc istället för brevledes ska läggas ut på 

hemsidan och sättas upp på anslagstavlan som sitter längst ner på Barrvägen.  

Fakturan på årsavgiften kommer dock fortsättningsvis att skickas ut via brev. 

• Mats Birgert tar upp frågan om någon i föreningen är intresserad av att dra fiber till sin fastighet. 

Mats ska ta reda på mer information och detta läggs sedan ut på hemsidan och sätts upp på 

anslagstavlan 

• Hjalmar Strömgren har kontaktat kommunen angående möjligheten att få ett övergångsställe över 

Barrvägen, styrelsen återkommer med mer information.  

• Angående den årliga sommarfesten som skall hållas den 25 Juli bestäms att ansvariga för 

föreningens golftävling ska se över möjligheten att ordna så att sommarfesten kan hållas på 

golfbanans restaurang. Alternativet till detta är att var och en tar ansvar för mat och dryck och att 

man samlas på en gemensam plats. Årsmötet beslutar att det inte är nödvändigt med någon 

festkommitté eller budget. 

Närmare information kommer senare. 

 

Bilagor:  1) Verksamhetsberättelse 



 

  



Verksamhetsberättelse	för	Saxängens	

samfällighetsförening	2014	

 

Under året 2014 har 4 protokollförda styrelsemöten hållits. 

2 städdagar vår och höst 

Förbättringsarbeten av ett öppet dike norr om den stora lekplatsen, ca 40m. 

Riksbyggen är entreprenör för gräsklippningen i området på fast pris för hela säsongen.  

En ansökan om att Mörbylånga kommun tar över ansvaret för vägar och diken har initierats. 

 


